
Vastgesteld verslag Dagelijks bestuur

Datum : 15 december 2021
 

Aanvangstijd : 9:30 uur
Steller : A. Hellings Locatie : videovergadering

Aanwezig
J. Mikkers (voorzitter), W. Buijs-Glaudemans (plv voorzitter), H. Hellegers, W. Hillenaar, W. van Hees, 
M. van Schaijk, T. Claassen, M. van Rosmalen, C. Pors, A. Hellings (verslag).

Afwezig (met bericht van verhindering)
M. Jacobs, A. Bijl, R. Koopman

1. Opening en vaststellen agenda
Jack Mikkers opent de vergadering.

2a. Vastgestelde besluitenlijst DB 6 oktober 2021 (vastgesteld 20 oktober 2021)

Besluit v.k.a.
Toelichting -

3. Mededelingen

Bestuur
Veiligheidsberaad
Jack Mikkers vertelt dat Prof. Verburg heeft toegelicht hoe verschillende invalshoeken van 3 hoogleraren 
nu zijn gecombineerd. Conclusie is dat alleen bouwsteen één hoeft te worden uitgewerkt. Voor onze 
regio is de toepassing van consignatie en kazernering beperkt. Nu start de uitwerking van de toekomstige 
arbeidsafspraken bij diverse praktijkvormen.
Wobine Buijs: de les is, dat je je niet op één expert moet verlaten en meerdere domeinen en aspecten in 
beeld moet houden. RNOB is een mooi voorbeeld. Wim Hillenaar, een goeie leidraad is ook gewoon je 
gevoel als bestuurder. Jack Mikkers de vraagstelling is ook van belang. Henk Hellegers het kabinet was 
wel heel stellig. Marie-Louise van Schaijk wat is de bedoeling en wat is het vraagstuk en de echte 
drijfveer en urgentie, daar moeten we het vaker over hebben. Jack Mikkers: Het VB heeft zich recent 
laten voeden door meer experts over de toekomst i.c.m. Corona. Kim Putters was één van hen.

Bac BRW
Henk Hellegers was met vakantie, maar er stonden ook geen ingewikkelde voorstellen op de agenda. 
Marie-Louise van Schaijk geeft aan dat o.a. brandweeronderzoek, kerndata en gebiedsgerichte 
opkomsttijden op de agenda stonden. De agenda was vooral informerend.

BAC IV
Wobine meldt dat het versnellingsplan informatieveiligheid aandacht behoeft, de doorontwikkeling LCMS 
wordt gesteund en dat er een update van het routeboek digitale ontwrichting volgt.

Politie
Manon van Rosmalen vertelt dat de politie zich, samen met de VR, voorbereid op de jaarwisseling. 
Vandaag vindt hierover ook een landelijk overleg plaats. Daarnaast wordt vanaf 1 januari de 
eenheidsleiding uitgebreid met een 4e lid.
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Veiligheidsregio
Marie-Louise van Schaijk vertelt dat het directieteam overleg van de meldkamer de rapportages en 
aanbevelingen verder gaat brengen. Vanuit de landelijke organisatie zijn wij bevraagd over hoe 
meldkamersamenwerking bevalt, met name gericht op de governance.

LOAV principe-akkoord (het volgen van de CAO Gemeenten/SGO 2021- 2022)
Er is een principeakkoord bereikt tussen het bestuur van de Werkgeversvereniging Samenwerkende 
Veiligheidsregio’s (WVSV) en de vakbonden over de doorwerking principeakkoord CAO Gemeenten naar 
het personeel in dienst van de Veiligheidsregio’s. Dit past bij onze wens om zoveel mogelijk aan te 
sluiten bij de CAO Gemeenten. De 5 uitzonderingspunten hangen samen met de specifieke doelgroep 
van werknemers.

Brandweer
Caspar Pors vertelt dat de brandweer vanwege Corona meer moeite heeft om de boel draaiende te 
houden, i.v.m. quarantaine en ziekte. Het is nu iets onvoorspelbaarder dan vorig jaar. Henk Hellegers wil 
weten welke invloed dat heeft op het oefenen. Caspar Pors, we blijven tot op heden in kleine groepjes 
oefenen, niet met de hele post. Dat vraagt wel veel van de organisatie.

GGD/GHOR
Thérèse Claassen in het VB is de notitie positionering van de GHOR aan de orde geweest. Er is 
unanieme steun van het VB, dat is een mooie stap.
Bij ons speelt nu ook weer de continuïteit van de zorg (ROAZ/RONAZ). Er is hard gewerkt aan het 
bijslijpen van het fase-3-plan, hopelijk hoeven we het niet te gebruiken.
We zijn druk met de boostercampagne, trekt een behoorlijke wissel. Maar met de geleerde lessen, kan 
het nu nog sneller, beter en gemakkelijker.
Jack Mikkers wij moeten den Haag wel nog overtuigen, dat praktische oplossingen, ook oplossingen zijn.

4. Ingekomen en uitgegane stukken t/m 1 december 2021

Besluit v.k.a.
Toelichting -

TER BESLUITVORMING

5. Verlenging looptijd huidig regionaal crisisplan

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit in te stemmen met onderstaand voorstel en deze ter 
vaststelling te agenderen voor de AB-vergadering van 23 maart 2022:
1. de looptijd van het huidige regionaal Crisisplan te verlengen t/m 2023.

Toelichting Henk Hellegers het wordt in deze turbulente tijd wel een heel oud plan, is dat niet iets 
om ons zorgen over te maken.
Marie-Louise van Schaijk, de ervaringen van de afgelopen periode worden in de praktijk 
wel toegepast. En gelukkig biedt het huidige plan ook deze ruimte.
Jack Mikkers kan er niet gewoon een pagina aan worden toegevoegd.
Marie-Louise van Schaijk, het raamwerk hoeft niet steeds te veranderen, maar we willen 
nu een nieuw raamwerk maken.
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6. Rechtmatigheidsverantwoording

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit in te stemmen met onderstaande beslispunten en 
beslispunt 1 tot en met 4 ter vaststelling voor te leggen aan het Algemeen Bestuur op 23 
maart 2022:
1. In te stemmen met het basisniveau als ambitieniveau voor de 

rechtmatigheidsverantwoording, zijnde een financiële 
rechtmatigheidsverantwoording afgegeven door het dagelijks bestuur;

2. In te stemmen met een verantwoordingsgrens voor zowel fouten als onjuistheden 
afzonderlijk bepaald op 1% van de totale lasten (inclusief dotaties aan reserves);

3. In te stemmen met het toelichten van afwijkingen vanaf € 50.000 op 
programmaniveau in de paragraaf bedrijfsvoering;

4. In te stemmen met het normenkader 2022;
5. het ‘In Control’-plan 2022 vast te stellen.

Toelichting Wim Hillenaar wil weten of dit voorstel ook in het adoptieoverleg aan de orde geweest.
Anne Hellings geeft aan dat het op 2 december jl. het adoptieoverleg is besproken. Zij 
signaleren dat het voorstel in lijn is met de gemeentelijke ontwikkelingen.
Marie-Louise van Schaijk verwijst ook naar agp 11. De managementletter van de 
accountant waarmee het bestuur ook wordt meegenomen in de bevindingen van de 
accountant.

7. Georganiseerd Overleg (GO)

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit, in afwijking van het voorstel:
1. Het aanwijzen van een portefeuillehouder die zitting zal nemen in het Georganiseerd 

Overleg van Veiligheidsregio Brabant-Noord zodra de totale portefeuilleverdeling 
binnen het bestuur wordt vastgesteld;

2. De portefeuillehouder te machtigen om te spreken namens het bestuur van de 
Veiligheidsregio Brabant-Noord;

3. De portefeuillehouder de opdracht te geven de noodzakelijke stappen te 
ondernemen om te komen tot de oprichting van het Georganiseerd Overleg;

4. De portefeuillehouder te machtigen het convenant tussen het Georganiseerd 
Overleg en de Ondernemingsraad te ondertekenen. 

Toelichting Henk Hellegers was eerder portefeuillehouder en signaleert dat er druk is van de 
vakbonden op medewerkers, door de dreiging als vakbond de onderhandelingen te doen 
als er geen GO beschikbaar is.
Jack Mikkers wil weten of dit is wat de organisatie c.q. de OR wil.
Marie-Louise van Schaijk, de OR-leden voelen zich niet altijd deskundig genoeg en er 
minder prettig bij om de onderhandelingen zelf te doen. Het probleem is wel om 
medewerkers aan de tafel te krijgen. Daarnaast is er nog een aandachtspunt nl. de 
contacten met de VBV.
Henk Hellegers, het GO was verdwenen omdat er geen belangstelling was. Tijdens de 
reorganisatie in 2011 had de GO wel toegevoegde waarde.
Marie-Louise van Schaijk, we hebben drie jaar een zoektocht gehad rondom de ORT 
van de meldkamer. Hiervoor is regelmatig contact geweest met de OR en de 
vakbonden. Een GO was daarbij wel prettig geweest.
Jack Mikkers wil de toewijzing van deze portefeuille in de totale verdeling van de 
portefeuilles bezien. Zie ook agp 10.
Tot slot wordt afgesproken dat de directeur zo veel mogelijk bespreekt in het technisch 
overleg, waarbij de bestuurder niet aanwezig hoeft te zijn.
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TER BESPREKING

8. Kadernota 2023

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit:
1. in te stemmen met de concept-Kadernota 2023;
2. de concept-Kadernota 2023 voor zienswijze te verzenden aan de raden van de 

deelnemende gemeenten (waarbij het zienswijzeverzoek voor de kadernota met die 
voor de stichtingen Risicobeheer en waarborgfonds tot één verzoek wordt 
gecombineerd);

3. de concept-Kadernota 2023 ter besluitvorming te agenderen voor het Algemeen 
Bestuur van 23 maart 2022.

Toelichting Wobine Buijs ziet informatieveiligheid als een belangrijk aandachtspunt. En wil daar 
graag in de toekomst nog eens extra naar kijken.
Henk Hellegers vindt het samenspel met de raden belangrijk.
Marie-Louise van Schaijk vertelt dat in overleg met de griffiers aandacht wordt besteed 
aan het inwerken van nieuwe raden. Verder proberen we het versnellingsplan 
informatieveiligheid te realiseren via oud voor nieuw. Inhoudelijk een stevige klus. De 
financiële uitkomst is nog niet bekend. Daar komen we binnenkort op terug bij de 
begroting. 
Anne Hellings meldt namens financiën dat de werkelijke indexcijfers bij het opstellen van 
de programmabegroting waarschijnlijk hoger zullen uitpakken, mede i.v.m. de 
CAO-ontwikkelingen, dat zal in de stukken nog worden vermeld.

9. Stichtingen Risicobeheer en waarborgfonds

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit:
1. In te stemmen met de oprichting van en de deelname aan de stichting Risicobeheer 

Veiligheidsregio’s;
2. In te stemmen met de oprichting van en de deelname aan het –aan de stichting 

Risicobeheer Veiligheidsregio’s gelieerde– waarborgfonds;
3. Alvorens over te gaan tot deelname aan de stichting Risicobeheer Veiligheidsregio’s 

én aan het hiermee gelieerde waarborgfonds, de raden van de deelnemende 
gemeenten in de gelegenheid te stellen om eventuele wensen en bedenkingen 
kenbaar te maken (waarbij het zienswijzeverzoek voor de kadernota met die voor de 
stichtingen Risicobeheer en waarborgfonds tot één verzoek wordt gecombineerd);

4. Onderhavig voorstel – met inachtneming van de uit te brengen zienswijzen – ter 
besluitvorming te agenderen voor de AB-vergadering van 23 maart 2022. 

Toelichting Henk Hellegers kan dit niet makkelijker en kan dit niet onder de werkgeversvereniging.
Marie-Louise van Schaijk, juridisch is dit uitgezocht en gezien de juridische kaders, de 
meest effectieve vorm. Wel wordt landelijk geprobeerd het te koppelen aan de 
rechtspositie en dus arbeidsvoorwaarden.

10. Vooruitblik op 2022

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit, in afwijking van het voorstel:
1. De bemensing van het DB vanaf 1-1-2022 en de verdeling van de portefeuilles 

onder de DB-leden en/of AB-leden te bespreken in een overleg met coördinerend 
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burgemeester gemeenschappelijke regelingen, zodat het AB daarover een besluit 
kan nemen in de eerstvolgende AB-vergadering.

2. De directeur VR te vragen een bestuursconferentie in 2022 te organiseren.
Toelichting Marie-Louise van Schaijk licht het voorstel toe.

De bestuurders herkennen het thema-gewijs werken en het bespreken van bestuurlijke 
dilemma’s. Daarnaast bevestigen ze het idee om op tijd vooruit te gaan kijken, een basis 
voor nieuwe beleidsplanperiode te leggen en daarvoor een bestuursconferentie te 
organiseren.
Jack Mikkers vraagt aan Thérèse Claassen of zij de link met de GGD in het DB wil 
bewaren. Thérèse bevestigt dat en vertelt dat dat nu ook in de GR van de GGD HvB 
staat beschreven.
Manon van Rosmalen wil ook graag de koppeling met de basisteams in het DB 
behouden. Verder ziet ze het belang van een thematische portefeuilleverdeling.
Caspar Pors, vraagt ook aandacht voor het thema klimaatverandering zoals het 
waterschap eerder inbracht.
Willemijn van Hees, betrokkenheid van de AB-leden bij de portefeuilleverdeling is ook 
een goed idee voor het draagvlak.
Henk Hellegers, de huidige omvang van het DB is prettig. Hij adviseert de voorzitters 
van de basisteams aan te wijzen als afgevaardigde voor in het DB.
Wobine Buijs, je kan ook kiezen voor een heel klein DB. Is de lijn met de politie logisch? 
AB-leden zouden ook in BAC’s kunnen. Dan moet het AB wel frequenter vergaderen.
Wim Hillenaar, ondersteunt het idee van Wobine Buijs. Zijn we hier al aan toe? Een 
goede stip op de horizon, het vraagt ook wel iets van de organisatie die daar naartoe 
moet groeien.
Jack Mikkers wil graag dat het bestuur meer gaat sturen en minder gericht op informatie-
uitwisseling. En wil graag een waterscheiding tussen bestuur en directie. Misschien geen 
scheiding tussen AB/DB. Hij wil inhoudelijke thema’s bespreken in het AB. Niet voor 
ieder thema een clubje, meer eigenaarschap over de hele linie. Het is ook een voordeel 
dat als alle burgemeesters van regio samenkomen om dan als groep steeds van pet te 
wisselen.
Marie-Louise van Schaijk, ziet wel een lonkend perspectief in het voorstel om DB-AB 
minder te onderscheiden en om meer combinaties te zoeken met de strategische 
regionale agenda En ziet ook voordelen in een thematische aanpak. Het blijft daarbij ook 
nodig om een goede bezetting van de landelijke BAC’s te organiseren.
Wobine Buijs, wil ook graag Cees van Rooij betrekken, vanwege zijn rol als 
coördinerend burgermeester gemeenschappelijke regelingen. Ze stelt voor hiervoor met 
een groepje bij elkaar te komen. Jack Mikkers wil graag meedenken. En daarna een 
afspraak in januari in te plannen met alle 11 burgermeesters.
Marie-Louise voor de korte termijn hebben we per 1 januari 2022 een DB met 4 
personen en 1 vacature. Ze wil graag dat er een poho of een waarnemer is voor de 
eerstvolgende BAC-BRW op 18/2. 

TER INFORMATIE

11. Managementletter accountant over boekjaar 2021

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit:
1. kennis te nemen van de managementletter 2021 en deze ter kennisname te brengen 

van het Algemeen Bestuur op 23 maart 2022.
Toelichting Zie agp 6.
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12. Informatienotitie uniform kwaliteitsniveau Bevolkingszorg

Besluit Het Dagelijks Bestuur besluit:
1. kennis te nemen van de Informatienotitie uniform kwaliteitsniveau Bevolkingszorg en 

deze ter kennisname te brengen van het Algemeen Bestuur op 23 maart 2022.
Toelichting -

13. Rondvraag en sluiting

Jack Mikkers vertelt dat hij en Wobine Buijs een uitnodiging van de CdK hebben ontvangen om a.s. 
dinsdag een half uurtje over de asielproblematiek bij te praten. Ook heeft hij begrepen dat als een 
gemeente een aanwijzing ontvangt om mensen op te vangen, deze gemeente zelf personeel beschikbaar 
moet stellen en daarbij ook beroep kunnen doen op de VR. Er bestaat landelijk een vastgoedlijst waar 
het COA mee werkt, hij zou graag zien dat gemeenten hierover worden geïnformeerd. Er is een 
provinciale regietafel (PRT) voor de asielproblematiek. De governance blijft onduidelijk.
Marie-Louise van Schaijk wil graag weten wat wordt bedoeld met de bemensing door de VR.
Wobine Buijs stelt voor dat de gemeenten zich hierop gezamenlijk voorbereiden.
Marie-Louise van Schaijk geeft aan dat daar ambtelijk ook op wordt voorbereid en denkt dat het zou wel 
helpen als dit bestuurlijk gezamenlijk wordt uitgedragen.

Henk Hellegers neemt afscheid van het DB en wil iedereen bedanken voor de plezierige manier van 
samenwerken in het DB. En de complimenten voor de samenwerking met de VR.
Jack Mikkers bedankt Henk namens het bestuur voor de stabiliteit en inbreng voor alle inwoners binnen 
ons gebied.

Aldus vastgesteld na schriftelijke consultatie bij het Dagelijks Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord, 
d.d. 21 januari 2022,

de secretaris
Veiligheidsregio Brabant-Noord

de voorzitter
Veiligheidsregio Brabant-Noord

drs. M.J.H. van Schaijk drs. J.M.L.N. Mikkers
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